
   
 

Ringkøbing Udviklingsforum 
 
Bestyrelsesmøde onsdag d. 5. februar 2025. kl. 16.00 – 18.00 
Sted: ROFI 
 
Deltagere: bestyrelsen 
    
 
Dagsorden: 
 

1. Bordet rundt 
HC har deltaget i møde med rektor på Ringkøbing Gymnasium. Rektor vil gerne 
mødes med de politikere i byrådet, som vi har kontakt med. Herudover blev det 
aftalt, at HC informerer de nye 1. g’ere om vores arbejde, så de forhåbentlig har lyst 
til at bidrage. 
HC følger op. 
 
Lena har deltaget i møde om Brogården.  
Lena refererede fra mødet, hvor der havde været mange interessenter 
repræsenteret, og der var kommet mange ideer frem. Lejemålet for Brogården er 
opsagt pr. 31. juli 2025, idet Ringkøbing-Skjern Kommune ikke længere vil betale 
huslejen. Der er udarbejdet et budget, der viser 1,4 mio. kr. til drift. Der blev nedsat 
en arbejdsgruppe, der skal undersøge mulighederne for at forlænge lejemålet. 
Arbejdsgruppen består af Dina Abu Hamdan, Boy Boysen, Per Høgh, Gitte 
Kjeldsen, Otto Pilgaard og HC. HC meddelte, at Byfora bakker op om forlængelse 
af lejemå.l  
 
Vi er inviteret til møde med Destinationen. 
Vi kunne ikke deltage. 
 
Lena har afleveret foldere for Vægterruten på hoteller og butikker i Ringkøbing. 
 
Caroline efterspurgte ideer til, hvordan scenen på Torvet kan gøres mere 
spændende. 
 
Caroline har en ide om at lave plancher med billeder af de gamle bygninger i 
Ringkøbing og historier om tidligere indehavere. Caroline blev opfordret til at 
kontakte Ringkøbing Lokalhistoriske Arkiv – evt. Annette Holm og Ringkøbing 
Bevaringsforening - evt. Søren Damgaard Jensen. 
 
Caroline mangler nogle gange hjælpere, der kan klare lidt tungere opgaver. 
 
HC refererede fra et godt møde den 13. januar 2025 om Fjordstien. Alle 
arbejdsgrupper var repræsenteret, og der er mange elementer, der kan 
igangsættes. Hele planen sendt til Kystdirektoratet. Planen vil blive præsenteret for 
Nordea-fonden og Realdania. 
  

2. Foreningens økonomi 
Status ved kassereren. 
Regnskabet for 2024 næsten færdigt.  
 
 



   
 

3. Kommunikationsopgaven 
Flemming Diehl er nytilflyttet Ringkøbing og har meldt sig ind i RUF. Flemming er 
kommunikationsrådgiver. Han har tilbudt at hjælpe os bl.a. med at skaffe flere 
medlemmer. Han deltager med et kort oplæg om det kl. 16.00. 
Flemming Diehl havde sendt afbud. HC afholder selv møde med Flemming Diehl. 
Alle bestyrelsesmedlemmer blev opfordret til at skaffe mindst et nyt medlem inden 
generalforsamlingen – den der finder flest nye medlemmer vinder en flaske vin. 
 
HC sender PDF-fil af Vægterrute-folderen, så denne evt. kan lægges ind på 
hjemmesiden. 

 
4. Aktivitet for frivillige i RUF 

På møde med Byfora blev vi informeret om, at man i Skjern afholder et årligt 
arrangement for alle frivillige i Skjern Udviklingsforum. Der er ca. 100. Det drøftes, 
om vi skal gøre tilsvarende. Det blev aftalt, at Lena og Karsten laver et oplæg 
omkring dette. 
Der blev talt om målgruppe for arrangementet. Lena og Karsten havde forslag om 
arrangement i juni måned evt. en bådtur på Vonåen med efterfølgende mad i 
Sommerlyst. Alternativt et besøg og mad på Brogården. Lena og Karsten arbejder 
videre. 

  
5. Generalforsamling d. 2.4. 2025. 

Drøftelse af indhold i generalforsamlingen. Der er desværre afslag fra Peder 
Madsen og Anders Agger om oplæg.  
HC kontakter de byrådspolitikere, der er valgt i Ringkøbingområdet med spørgsmål 
om deltagelse af en fra hvert parti, hvor vedkommende i 10 minutter kan fortælle 
om sin fremtidsvision for Ringkøbing. 
Kirsten lægger datoen for generalforsamlingen på hjemmesiden. 

 
6. Bestyrelsessammensætning 

Katrine har meddelt, at hun desværre må udtræde af bestyrelsen pga. manglende 
tid. Drøftelse af, om vi kan pege på en anden ung repræsentant til bestyrelsen. 
Udfordring med kassererposten. Alle tænker over emner. 
Caroline spørger medlemmer af Handelsforeningen om emner til en ung 
repræsentant i bestyrelsen. Evt. også henvendelse til Håndværkerforeningen om 
emner.  

 
7. Opfølgning på diverse projekter 

- Julie Stausholm indkalder Lena, Lars og Hans Chr. til opfølgning på stisystemer. 
Der er afholdt møde d. 9.12. 
Julie Stausholm tegner alle stier ind for at få overblik m.v. Vedrørende skiltning er 
der plan om en pilerute i Ringkøbing. Der skal indhentes mange godkendelse hos 
bl.a. Forsyningen og Kystdirektoratet. 
- Skaterbane. 
Ikke noget nyt 
- Torvehal på Havnen. 
Emnet var med på Byfora-mødet den 3. februar 2025. 
- Stationen/Ungdomshus 
DSB skal stå for ombygningen – forventes færdig 1. april 2026. Indtil ombygningen 
er færdiggjort forslag om af Ungdomshuset evt. kan leje sig ind på Brogården.  



   
 

- Udsigtsplatformen 
Der arbejdes på en anden adgang. 
- Læskur ved Naturkraft 
Der afventes svar fra Naturkraft. 

 
8. Borgermøder 

Der er ikke planlagt borgermøder. 

 
9. Mødeplan  

Planlægning af kommende møder: 
Forslag: 
2025: 
Generalforsamling onsdag d. 2. april kl. 18 - 22  

   
10. Eventuelt 

 
 
 
 


